
  refera  Skolebestyrelsesmøde. 
 Mødedato, tid 

og sted:  

 

Tirsdag den 31. oktober kl. 18:30 – 

20:30 

Personalehuset 

 

 

  Forældrevalgte: 

Anne Lind Støhs, Peter Bürgel Nielsen, Tina 

Sauvr, Helga Charlotte Lund, Malene 

Paasch, Henrik Stilling, Line Schmidt Rank, 

Dorte Byrfelt Thorhauge, Tina Faldt Nørager 

og Birte Dalsgaard 

Elevrådsrepræsentanter:  

Bertram Skovgaard Reinert (7.årg) 

Lærke Roest (9.årgang) 

Medarbejderrepræsentanter: 

Kirsten Christensen, Thomas Steffensen 

Skolens ledelse: 

Anders Svendsen, Mads Nielsen 

Gæster: Ruben Holm Hauge 

Fraværende med afbud: Annette Hartøft 

(udlånt til anden skole), Line Schmidt Rank, 

Peter B Nielsen, Helga Lund, Malene Paach 

 

  

 Dagsorden  

”Beslutnings-punkter”: 1) Godkendelse 

af 

dagsordenen. 

 

Godkendt 

 2) Godkendelse 

af referat 

 

Godkendt 



Debat/sparring/arbejdspunkt. 3) Budget 

besparelser 

Det er politisk besluttet at kommunens 

SFO’er skal reducere den ugentlige 

åbningstid med 30 minutter.   

Skolen anbefaler, at afkortning til 16:30 om 

torsdagen, sådan at: 

Mandag – onsdag 6:30 – 17:00 

Torsdag 6:30 – 16:30 

Fredag 6:30 – 16:00. 

Data vedr. antallet af børn i SFO’en viser, 

at der er færrest som bliver ramt af, at vi 

gør torsdag kortere. 

Skolebestyrelsen tager forslaget til 

efterretning.  

 

 4) Årsberetning 

 

 

Det besluttes, at skolebestyrelsen i fællesskab 

laver en årsberetning, der munde ud en podcast 

på ca. 5 min, som sendes til alle forældre. 

Anne laver et udkast til procesforløb i forhold til 

nedslag. Der vil være en interviewer, der er 

gennemgående. 

Ruben faciliterer en idé proces, hvor 

skolebestyrelsesmedlemmerne, via post-it 

beskriver emner som bestyrelsen har arbejdet 

med for henholdsvis SFO, indskoling, mellemtrin 

og udskoling.   

Afslutningsvis laves et overblik over fremtidige 

temaer samt hvordan man kontakter bestyrelsen. 

Resultatet formidles til sb møde den 7/12 og 

udsendes efterfølgende. 

 

 

”Orienteringspunkter”: 5) 

 

 

 

 

Grå Aula`s klasselokaler og fælles arealer bliver 

løbende renoveret frem mod jul(spartling og 

huller og ny maling). Ligeledes bliver diverse gang 

arealer malet. Økonomien til dette er fundet i 

bygningsafdelingen.  

Den socioøkonomisk effekt i forhold til 

sommerens afgangsprøver ser gode ud og med et 

plus på 0,3 over det forventede gennemsnit. 

Seneste trivselsundersøgelse, som alle Koldings 

skoler har været igennem, ser flot ud. Eleverne er 

glade for deres klasser og skole. 

Medarbejderne har også udfyldt Kolding 



Kommunes trivselsundersøgelse, som bliver 

gennemgået i MED og med medarbejderne. Der 

arbejdes med udvalgte områder, hvortil der kan 

laves handleplaner. 

Trafikken omkring skolen forventes harmoniseret 

med udgangen af uge 45, da cykelstier, chikaner 

mm er færdiglavet. I den forbindelse har vi fået 

lavet en trafikcykelbane, hvor eleverne kan lære 

at færdes i trafikken. 

Grønnegården med kaninhuller forventes 

godkendt indenfor kort tid sådan at der også kan 

leges der. 

Mandag den 5. nov er der rundvisning for 

interesserede forældre til kommende 0. årgang. 

Der bliver kirkegang for alle onsdag den 20. dec., 

hvor Nr. Bjert kirke tager i mod.  

Midtpunkt for Livet spørger til om en fra 

bestyrelsen, kan deltage i styregruppen sammen 

med skolelederen. (tager emnet på til det 

kommende sb møde) 

Vi er udfordret på vedligehold af vores 

udeområder herunder fejning, fjernelse af ukrudt 

mm.   

 

Nyt fra det Børne og 

uddannelsesudvalget 

6) 

 

Ingen punkter. 

 

Evt. 7) Intet til referat. 

 

 

Punkter til bestyrelsesmødet den 7/12 

- Håndtering af eventuelle forældrehenvendelser til sb medlemmer 

- Princippet for skolerejser gennemgås  

- Andet jævnfør årsplanen. 


